
Zápis ze sch ůze představenstva SVPZP konaného dne 24.2.2016 
Přítomni : Krůdlová, Rejmontová, Walková, Dvořáková, Vlach,  
Omluveni : Kotík, Mikulka 
 
1. Termíny členských sch ůzí 
Členové stanovili návrhy termínů členských schůzí pro rok 2016 a zároveň byla 
současně prověřena k těmto termínům možnost pronájmu kinosálu VZP na Perštýně. 
Po potvrzení volných prostor byly stanoveny následující termíny pro členské schůze 
v roce 2016:  
20. dubna 2016 /středa/,  21. září 2016 /středa/, 30. listopadu /středa/. 

Paní Karešová zajistí smluvně pro tyto členské schůze prostory. 
Na termínech představenstva se členové pevně nedohodli. Bylo dojednáno, že jejich 
četnost i termíny budou korigovány předsedkyní v průběhu roku dle potřeby a 
zároveň přesný termín i dle možností jednotlivých členů tak, aby na schůzi 
představenstva byl co nejvyšší počet členů. 
 
2. Zákony, vyhlášky, informace 
Představenstvo shrnulo dosavadní informace ohledně novelizace zákona 48, konstatovalo, že 
z kuloárů je zřejmé, že novela zákona 48, tak jak byla ostře kritizována, není zatím nijak 
přepracována a samotní tvůrci nijak aktivně nevystupují. Ze současné situace se zdá, že 
novela zákona 48 ustoupila do pozadí. 
Společenstvo a zejména členové představenstva budou i nadále sledovat vývoj, aby 
mohli včas poskytnout členské základně patřičné informace. 
Požadavek JUDr. Krále k informacím o stávajícím zákonu o ZP byl předán členské základně, 
která dle svého uvážení přímo s panem doktorem může komunikovat. 
RZPRO –jelikož všechny firmy musí prodloužit svoji registraci na SÚKLu v systému RZPRO do 
konce měsíce března t.r. – ozývají se z členské základny časté dotazy. Je zřejmé, že celý 
systém je velmi nedokonalý, dopady, které přijdou po 1. 4. nikdo neumíme odhadnout. 
Z jednání se SÚKLem je však zřejmé, že i oni mají s programem a systémem mnoho 
problémů, tudíž se dá očekávat (?), že by v případě nedostatků firem mohl být SÚKL vstřícný 
a nepokutovat za nedostatečná ohlášení firem. 
Firmy však musí situaci brát vážně a napnout všechny síly na splnění zákonných požadavků. 
Zákon o ZP – jeho případná novela – SVPZP v loňském roce připomínkovalo zejména tu část, 
která se týká odbornosti při výdeji ZP na poukaz, konkrétně vzdělání – farmaceutického 
asistenta. Tito pracovníci nejsou v dostatečném množství, jejich studium není specifikováno 
na ZP ve výdejnách, a tedy je zcela nelogické, aby pouze tato jediná odbornost (ještě ke 
všemu ne zcela správná) byla jedinou možnou odborností pro výdej. SVPZP napne veškeré 
úsilí, aby tento § byl v zákoně změněn. 
Spojí se v této věci s nově vzniklou „Asociací výdejen“ a bude nadále hledat společná řešení 
dané situace, aby pokud možno došlo ke změně. 
Kamila Walková přepošle korespondenci týkající se novelizace zák. č. 96 o nelékařských 
povoláních k dalším případným projednáváním. 
 
3. VZP – informace z terénu 
- ing. Martin Jelínek, ředitel odboru ZP a LP na VZP odešel ze své funkce. V tuto chvíli jej 
zastupuje dočasně ing. Zuzana Ticháčková, vedoucí oddělení ZP. Nový nástupce by měl být 
v nejbližší době vybrán, bližší info SVPZP nemá. 



Představenstvo konstatovalo, že je nutné rozšířit spolupráci s ing. Ticháčkovou, neboť i přes 
změny na VZP je ona právě tou osobou, která nadále bude mít rozhodné slovo při zařazování 
do Číselníku ZP. Představenstvo se pokusí najít termín na společné jednání. 
 
6. Registrace SVPZP dle zákona nově „SPOLEK“ 

Pan Mgr. Vlach pilně pracuje od minulé členské schůze na všech potřebných dokumentech 
ohledně přeregistrování našeho Společenstva dle nových pravidel. 
Na schůzi představenstva předložil již potřebné dokumenty, požádal ještě o doplnění 
dřívějších zápisů, které jsou k registraci nutné. 
Dne 3. 3. V 11.00 hod. se sejde s Mgr. Vlachem – předsedkyně a místopředsedkyně k 
ověřenému podepsání dokumentace pro konečné odevzdání. 
 
7. Příprava členské sch ůze 20. 4. 2016 
Představenstvo v průběhu měsíce dubna připraví program členské schůze a 
předsedkyně jako garant schůze vše zkoordinuje tak, aby průběh ČS byl 
bezproblémový a členové získali potřebné informace. 
 
8. Internetové stránky SVPZP 
Představenstvo již v loňském roce konstatovalo, že současná verze webových stránek je 
nedokonalá. Na minulé schůzi požádala členy ke kontrole a příp. úpravě svých textů. Zároveň 
se pokusilo zajistit nového správce pro webové stránky. Představenstvo přijalo nabídku p. 
Krůdlové, kdy by SVPZP stránky spravoval pracovník ERGONU na dohodu o provedení práce.  
Dne 3. 3. Po jednání kvůli registraci Spolku proběhne schůzka, kde se konkretizují požadavky 
na aktualizaci webových stránek. 
 
Zapsala: Dvořáková 


